Date: 25/07/2025 Ref.: 717-25/518/2025

The

التاريخ: 2025/07/25 إشارة: 171-2025/518/25-2025

The Disclosures & Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O Box 54500 - Abu Dhabi - UAE

السادة قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبو ظبى للأوراق المالية ص . ب : 54500 أبو ظبي

Subject: Results of a Board Resolution by Passing

Further to our notice dated July 23, 2025, regarding the Board of Directors' intention to issue a resolution by circulation, Al-Buhaira National Insurance Co. hereby announces that on July 25, 2025, the Board has approved Resolution No. (02/2025) by circulation, resolving to:

- 1. Approve the non-renewal of the contract of the current Chief Executive Officer, Mr. Nader Tawfiq Qaddumi, whose last working day will be August 19, 2025.
- 2. Appoint both Mr. Salah Daou and Mr. Issam Mehdawi as Joint Acting Chief Executive Officers, effective August 20, 2025.
- 3. Revoke all existing authorities delegated to the outgoing CEO, effective as of the close of business on August 19, 2025.

Attached herewith are the completed official forms related to this change, in addition to a copy of the Board's resolution.

The Company will immediately proceed with all the other necessary regulatory procedures with the Central Bank of the UAE and other relevant authorities.

الموضوع: إفصاح عن نتائج قرار مجلس الإدارة بالتمرير

بالإشارة إلى إشعارنا المؤرخ في 23 يوليو 2025 بشأن عزم مجلس الإدارة إصدار قرار بالتمرير، تفيد شركة البحيرة الوطنية للتأمين بأن المجلس قد اعتمد بتاريخ 25 يوليو 2025 القرار رقم (2025/02)بالتمرير، والذي تضمنت نتائجه ما يلي:

- 1. الموافقة على عدم تجديد عقد الرئيس التنفيذي الحالى، السيد/ نادر توفيق القدومي، على أن يكون آخر يوم عمل له هو 19أغسطس 2025.
- تكليف كل من السيد/ صلاح ضو و السيد/ عصام مهداوى بمهام وصلاحيات الرئيس التنفيذي بصفة "قائمين بالأعمال بصلاحيات مشتركة) وذلك اعتباراً من 202أغسطس 2025.
- إلغاء جميع الصلاحيات والتفويضات الممنوحة للرئيس التنفيذي المنتهية خدمته اعتباراً من نهاية يوم 19أغسطس 2025.

مرفق طيه الماذج الرسمية المعبأة الخاصة بهذا التغيير، بالإضافة إلى نسخة من قرار المجلس.

ستباشر الشركة فوراً استكمال كافة الإجراءات النظامية الأخرى لدى مصرف الإمارات المركزي والجهات ذات العلاقة حسب

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ، Kind Regards,

فيصل بن خالد بن سلطان القاسمي رئيس مجلس الإدارة Faisal bin Khalid bin Sultan Al-Qasimi Chairman